



ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Headquarters Edition
Number 9/87

March 11, 1987

Édition de l'administration centrale
Numéro 9/87 le 11 mars 1987

SECOND LANGUAGE EVALUATION:
WRITING TEST FOR EXEMPTION

The Official Languages Division (ADL) announces that the Second Language Evaluation Writing Test for Exemption will take place on March 27, April 2, 8 and 13, 1987.

The Test is used to determine whether candidates who have obtained level C with a score of 69 or more on the SLE Writing Test, or a score of 18 or more on the LKE 500A Written Expression Sub-Test, can be exempted from further testing in the writing skill.

In this Test, candidates have one hour to write one letter or memorandum in their second official language. They have three topics to choose from.

Unlike other Second Language Evaluation tests, this test is given only twice a year, on dates announced by the Personnel Psychology Centre (PPC), and the next session will be held in September 1987.

Eligible employees interested in taking this test may register by calling Simon Sabourin (ADL) at 992-8889.

EVALUATION DE LA LANGUE SECONDE: TEST
D'EXPRESSION ÉCRITE POUR L'EXEMPTION

La Direction des langues officielles (ADL) annonce que le Test d'expression écrite pour l'exemption (ELS) sera administré les 27 mars, 2, 8 et 13 avril 1987.

Ce test sert à déterminer si les candidats qui ont obtenu le niveau C avec une note de 69 ou plus au Test d'expression écrite (ELS), ou une note de 18 ou plus au Sous-test d'expression écrite (ECL 500A), peuvent être exemptés d'évaluations ultérieures en expression écrite.

Dans ce test, on demande aux candidats de rédiger une lettre ou une note de service dans leur seconde langue officielle. Ils ont une heure pour rédiger le texte et peuvent choisir parmi trois sujets proposés.

À la différence des autres tests d'évaluation de la langue seconde, ce test est administré deux fois par année, aux dates indiquées par le Centre de psychologie du personnel (CPP), et la prochaine session n'aura lieu qu'en septembre 1987.

Les employés éligibles qui sont intéressés à subir ce test peuvent s'inscrire en téléphonant à Simon Sabourin (ADL) au 992-8889.